
 ZAPISNIK 

sa 28. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 27. studenog 2015. 

godine, s početkom u 18:05 sati u uredu općinskog načelnika. 

NAZOČNI vijećnici: Tonći Šarić, Annette Mufić Trojković, Margaret Hropić, Tonči 
Grgurević, Ivan Ivelja, Ljubo Jurica i Stjepan Jurica (vijećnica Anita Jančić Lešić je došla na 
sjednicu u 18:15h) 

ODSUTNI: Ivan Čučević 

OSTALI NAZOČNI: Leo Katić, načelnik, Ivana Marčeta Frlan, pročelnica, Ivan Čihoratić 

JUO, Anita Lešić JUO, Jelena Šutić i Zdenko Barbić 

Predsjednik Ljubo Jurica je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici 
nazočno sedam vijećnika i da su odsutni vijećnici Anita Jančić Lešić i Ivan Čučević i da 

Vijeće može pravovaljano odlučivati pa je predložio sljedeći  

  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice OVL, 

2.. Analiza sustava zaštite i spašavanja na području Općine Lastovo za 2016. god, 

3. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Općine Lastovo 
u 2016. god 

4. Godišnji provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara Općine Lastovo 2016. 
5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja turističke 
zone T1 Jurjeva Luka i luke nautičkog turizma LN Kremena 

6. Proračun Općine Lastovo za 2016. godinu 

7. Vijećnička pitanja. 
 

 

 

Ovakav predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 
 

RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 27. SJEDNICE 

Predsjednik je dao na glasovanje zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je zapisnik sa 27. sjednice OVL 

jednoglasno prihvaćen. 
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TOČKA 2. ANALIZA SUSTAVA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRUČJU 
OPĆINE LASTOVO ZA 2016.  

IVAN ČIHORATIĆ: Sigurno ste primijetili da svake godine dobijemo ovakva dva, tri 

dokumenta po zakonima, svake godine trebamo napraviti prvo analizu, smjernice pa onda 

godišnji program. U analizi nabrojimo one sve stvari koje imamo, što smo već napravili i 
eventualno što bi trebalo napraviti. U smjernicama isto tako označimo što bi trebali napraviti 
odnosno što možemo napraviti u sustavu zaštite i spašavanja, to se uglavnom odnosi na 
civilnu zaštitu u slučaju potresa katastrofa i nekih drugih nedaća. Mi se najviše bavimo 
požarom otvorenog prostora, a to su šume. Papiri su tu kod vas, da li ima netko kakvu 

primjedbu, da li treba staviti više novca, manje novca...  

TONČI GRGUREVIĆ: U stožeru zaštite član je dr. Ambroz Šutić, trebalo bi ga zamijeniti jer 
nije nazočan tu. 

LEO KATIĆ: Ne možemo ga zamijeniti jer je dr. Ambroz Šutić zaposlenik Doma zdravlja i u 

tom slučaju Dom zdravlja daje zamjenskog liječnika, znači formalno njegovo ime mora biti tu 

jer je on zaposleni, a ovaj liječnik na Lastovu je zamjenski liječnik. 

TONČI GRGUREVIĆ: Jasno, uredu je..samo, stoji tu kao član, a fizički ga nema.  

LEO KATIĆ: Da jasno mi je .. 

TONČI GRGUREVIĆ: Neka Dom zdravlja da neko drugo ime i prezime. 

LJUBO JURICA: Ima li tko što još nadodati? 

IVAN IVELJA: Dobro je, sve je uredu! Hoćemo li usvoji ovaj plan? Hoćemo li ga raditi 
financijski Ivo, hoćete li ga financijski obuhvatit? Hoće li tkogod išta napravit ili ćemo ga 
samo usvojit? 

IVO ČIHORATIĆ: Ovdje se manje spominju cifre ali će se u Proračunu bolje vidjeti iznos za 
zaštitu za spašavanje i vatrogastvo. Trebali bi i pomalo opremati jedinicu civilne zaštite, ima 
tamo deset ljudi... 

TONČI GRGUREVIĆ: Jeli još zdrava ona roba što su je zadužili prije šest, sedam, osam 
godina.. 

IVAN ČIHORATIĆ: Ma kakvi..nismo mi zaduživali robu. 

TONČI GRGUREVIĆ: Činjenica je da se sazvala civilna zaštita i podijelila im se roba.. 

IVAN ČIHORATIĆ: Stari roba... 

TONČI GRGUREVIĆ: Stari..ima ih još koji datiraju iz 90-tih, onda su prije šest, sedam 
godina zadužili ponovo, robu, cipele.. biće su ih izderali.. 

LJUBO JURICA: Ako je ovo svake godine isto i u skladu sa zakonom... 
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ANETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Čula sam da je komunalac dobio vozilo za održavanje 
puteva, da li to ima veze u s ovim? 

TONČI GRGUREVIĆ: Ne, nije u s vezi s ovim... 

LEO KATIĆ: Ne, nema veze s ovim, ovo je naša zakonska obveza. Radi se o slučajevima 

nepogoda. Samo ću reći dvije rečenice, da utvrdimo ovo što je rekao Tonči, u zadnjoj rečenici 
zaključka, tamo gdje piše 2014, treba pisati 2016.  

LJUBO JURICA: Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, stavljam na glasanje da se dr. Ambroz Šutić, kao član Stručnog stožera 
zaštite i spašavanja, zamjeni s drugim članom 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

Z a k l j u č a k 

Zatražiti će se od Doma zdravlja da imenuje drugog člana za Stožer zaštite i spašavanja 
umjesto dosadašnjeg doktora Ambroza Šutića 

LJUBO JURICA: Stavljam na glasanje analizu sustava zaštite i spašavanja na području 
Općine Lastovo za 2016.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

Z a k l j u č a k 

Usvaja se Analiza sustava zaštite i spašavanja na području Općine Lastovo za 2016. godinu. 

 

Sjednici se pridružila i vjećnica Anita Jančić Lešić. 

TOČKA 3. SMJERNICE ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA ZAŠTITE I 
SPAŠAVANJA NA PODRUČJU OPĆINE LASTOVOU U 2016. 

LEO KATIĆ: Tu nemamo što puno govoriti. Dakle Ivo je već u svom uvodu rekao da svake 
godine moramo donijeti sva tri dokumenta, donijeli smo Analizu, temeljem ove analize 

utvrdit će se zaključci i smjernice, temeljem tog današnjeg sustava smo izradili smjernice za 
organizaciju. Nemam tu ništa novog za reći osim da se radi o svemu onome što na temelju tog 
Zakona treba sadržavati taj dokument. Ništa specifično za nas, sve obveze koje su utvrđene u 
Zakonu su ovdje i „ugrađene“, znači govorim o Zakonu zaštite i spašavanja. 

MARGARET HROPIĆ: Udruge građana o značaju za zaštitu i spašavanje, možda bi se mogla 
dodati i Udruga poljoprivrednika i maslinara „Rukatac i piculja“, možda se članovi preklapaju 
iz jedne u drugu, ali.. 

LEO KATIĆ: Dobro, mi smo ovdje išli s dvije osnovne udruge, s obzirom koliko nas ima, mi 
se nažalost preklapamo u 90% svega i svačega – od udruga, pjevanja i plesanja, ali nije 
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nikakav problem, ako Vijeće smatra da treba i Udrugu poljoprivrednika i maslinara, ja nemam 

ništa protiv, to može samo olakšati cijelu organizaciju, znači nikakav problem. Ja bi čak i 
prije prihvatio, znači, mi smo ovdje išli s onima koji se bave s osnovnim djelatnostima i imaju 
direktne veze sa ovim dijelom. 

LJUBO JURICA: Ima li još netko prijedlog? 

Ako nema, stavljam na glasanje prijedlog da se Udruga „Rukatac i Piculja“ uključe u Program 

zaštite i spašavanja, tko je za? 

TONČI GRGUREVIĆ: Nisam za to, ja sam suzdržan, iz razloga što se ljudi preklapaju. Ne 

znam koja je svrha toga da se Udruga „Rukatac i Piculja“ mora nalaziti u Programu zaštite i 
spašavanja, jer svi se naši članovi preklapaju, od vatrogastva itd... prema tome, smatram da je 

to nepotrebno. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa šest glasova „za“ i dva glasa 

„suzdržan“ donesen slijedeći 

Z a k l j u č a k 

Uključuje se Udruga „Rukatac i Piculja“ u Program zaštite i spašavanja na području Općine 
Lastovo 2016. 

 

LJUBO JURICA: Stavljam na glasanje smjernice za organizaciju i razvoj sustava zaštite i 
spašavanja na području Općine Lastovo u 2016. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

Z a k l j u č a k 

 Usvaja se sustav zaštite i spašavanja na području Općine Lastovo za 2016. godinu. 

 

TOČKA 4. GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN UNAPRJEĐENJA ZAŠTITE OD 
POŽARA OPĆINE LASTOVO ZA 2016. 

 

LEO KATIĆ: Temeljem članka 13. Zakona o zaštiti od požara i Procjene ugroženosti, koju je 
Vijeće donijelo, svake godine se donosi Godišnji provedbeni plan, to je ovaj dokument kojeg 
imate ispred sebe, on je „izvučen“ iz naše procjene koju smo donijeli i izmjenu i dopunu 

nadopunili na prošloj sjednici Vijeća. Nemam tu ništa nadodati, tekst je vrlo jasan, to su 
provedbene mjere kako to treba učiniti. Nadovezat ću se samo na Plan, on je važan, to treba 
reći, jer on u svom tekstu govori i o nekim institucijama koje isto trebaju izvršavati svoje 

obveze. Kao primjer ću samo reći „Elektrojug Dubrovnik“, znači govorim samo kao primjer, 
iz ovih mjera koje mi moramo dostaviti njima, po tom Zakonu oni moraju održavati sve 
koridore ispod visokih elektroenergetsih vodova, u određenoj širini pojasa...znači to je to, on 



 

 

5 

5 

daje institucijama obveze i to piše u dijelovima teksta Znači ovo nije rasprava o DVD-u, nego 

su provedbene mjere, znači ovo sada ide DVD-u, ide svim institucijama... 

IVAN IVELJA: Znači iz pojedinih točaka ovdje, proizlaze neke obveze... 

LEO KATIĆ: Tako je, naravno da proizlaze, zato se i zove provedbeni plan. 

LJUBO JURICA: Ima li još netko pitanja? Pošto nema nitko pitanja, stavljam na glasovanje 

Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2016. godinu.  

Nakon obavljenog glasovanja predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći  

Z a k l j u č a k 

Donosi se Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2016. 

godinu.  

  

TOČKA 5. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZRADI 

URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA TURISTIČKE ZONE T1 JURJEVA LUKA 
IVLUKE NAUTIČKOG TURZIMA LN KREMENA 

LEO KATIĆ: Općinsko Vijeće je donijelo Odluku o izradi urbanističkog plana uređenja 
turističke zone T1 Jurjeva Luka i luke nautičkog turizma LN Kremena. To nam je bila obveza 

iz temeljnog prostornog plana, dakle donijeli smo Odluku i temeljem bagatelne nabave smo 

raspisali natječaj, prikupili smo ponude i ugovorili posao. Posao je u visokoj fazi izvodivosti 
smjernica tkz. stručnog mišljenja i nakon što je struka izradila stručno mišljenje došlo je do 
ovoga što vidimo ispred sebe. Da bi se stručno mišljenje moglo objediniti, po ovome kako 

sada izgleda, onda treba iznijeti izmjene i dopune. Ja ću reći o čemu se radi, molim vas pratite 
taj papir u boji što imate ispred sebe. Ovo što je s crnom crtom, da li vidite svi? Znači ovo što 
je s crnom crtom to je naš Prostorni plan. Ovo što je plava crta je Županijski prostorni plan. 

Ovo što sada vidimo je plan temeljem stručnog mišljenja koji je učinio tri stvari. Znači, nakon 

što su se izradile stručne podloge, došlo je do odstupanja, što se jasno i vidi. Po našem 
Prostornom planu, govoreći prvo o turističkoj zoni, zona je ograničena u smislu širine, a 

pročelna u smislu visine koja je neiskoristiva, zadržava istu površinu od 15ha, temeljem 

Zakona i temeljem naših uvjeta iz Prostornog plana i pomiče se ulijevo tj južnije. Drugi 
problem kojeg rješava ovo stručno mišljenje je da prometnica koja je po našem planu, znači ta  
crno točkasta oznaka na papiru, udara u kopneni dio uvale Kremena i ne rješava osnovni 
problem po kategorizaciji nautičkih centara, koji je rekao da na deset plovila mora biti 

izrađeno jedno parking mjesto. Na ovaj način zemljani prostor zadržava istu površinu, u 
dužini se proteže do zadnje koncesijske točke pomorskog dobra i u cijelom nizu ova 
prometnica ima parking prostor, s gornje strane, na način, da se ne dira more. Znači ovdje 
nema diranja mora, to se vidi po ovim pontonima koji sa prirodne obale ulaze na ponton. Na 

taj način bi se prometnica, koja je prije tukla na ovaj crni kvadrat, u ovom lijevom gornjem 

kutu bi suzila kvadrat, znači pokušavam dočarati slikovito, produžila bi ga do zadnje točke 
koncesije i riješila dva problema- parking mjesta koja su obvezna po novom Pravilniku o 

nautičkim centrima, jer su oni kategorizirani, i drugi problem koji bi riješili je, a to je po tom 

istom Pravilniku, minimum objekata kojeg mora sačinjavati nautički centar, od recepcije i 
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sličnih objekata, a što nije bilo moguće u onom našem Planu. Ukoliko bi Općinsko vijeće 
prihvatilo prijedlog izvođača IGH projekt, to znači da bi se nakon toga donio zaključak o 
objavi javnog uvida koji mora biti temeljem Zakona, 30 dana. U tom intervalu treba biti i 

javna raspravlja od izvođača plana, i nakon 30 dana svih primjedbi, prijedloga građana, 
institucija i ustanova, bi se došlo na sjednicu općinskog Vijeća, koje jedino i može donijeti 

detaljan plan uređenja turističke zone Jurjeva Luka i luke nautičkog turizma LN Kremena. 
Pokušao sam to reći najjednostavnije, to su tri bitna momenta koja diktiraju cijelu priču, jer je 
uz ovu šetnicu koju sada vidite, riješen cijeli onaj problem šetnica, o kojem smo razgovarali. 

Ovo je zapravo maksimalna iskoristivost da bi se taj projekt detaljnog plana mogao što 
kvalitetnije realizirati. Predsjedniče, ja sam rekao ta tri, četiri bitna elementa zašto je izrađivač 
plana išao sa prijedlogom Odluke o izmjenama i dopunama, a koje se odnose, što vidimo i na 
ovom grafičkom prikazu, odnose na rješenje problematike turističke zone i luke nautičkog 
turizma Kremena. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Mogu li postaviti samo jedno pitanje? Ovaj crveni obuhvat novog, 
prilagođenog plana, ima ovdje neke ucrtane dijelove koje se na kazalu ne mogu pročitati jer 
su jako sitni. Znači, ovaj gornji dio iznad ceste mi djeluje parceliran, tu su jedne kockice. Što 
to znači? Da li je ova crvena zona jedna zona ili ona ima dijelove parcelacije? 

LEO KATIĆ: Naravno, to je jedna zona.  

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: A što ove male kockice znače? 

LEO KATIĆ: Treba reći što to znači T1? T1 znači niži hotelski smještaj sa sustavom vila. To 
su te kocke, to je T1 zona, isto kao što je T2 zona rekla što je to, znači to nismo rekli mi na 
Lastovu nego je to rekao Zakon. Mi smo donijeli Odluku da je to T1 zona, mi i Županija, jer 

je Županija utvrdila za Lastovo T1 , T2 zonu i T3 zonu kao što je Zaglav. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Apsolutno. Ovi detalji se jako loše vide jer je ovo malo 
mjerilo...znači, iznad ceste su predviđene parcele koje se mogu razdvajati, one su ovdje 
razdvojene...to su buduće moguće vile, jeli tako? 

LEO KATIĆ: Znači, ovo što je poviše ceste, jer cesta ne može poći poviše turističke zone ... 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Pitam što znače ove...? 

LEO KATIĆ: To znači da je ovo prostor vila. Ne parcelacije o kojoj ti govoriš nego vila u 
koncesiji, koju raspisuje Vlada Republike Hrvatske. Znači to nisu parcelacije u smislu 
prodaje, pravljenje kuće itd. Nego je sastavni dio turističke zone. A na žalost ili na sreću, 
cesta ne može ići visoko jer je tada problem njena izvodivost, zato ona i sječe tu turističku 
zonu, dakle to je jedna zona, T1 15 ha. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Može li se ovaj tumač skice uvećati, to je nešto što ja ne 
mogu pročitati? Može li se to iskopirati malo veće, samo ovu „kocku“? 

IVANA MARČETA FRLAN: Može jedino na A3 formatu? 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ne, ne, samo ova „kocka“? 
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IVANA MARČETA FRLAN: Ne mogu to, zato što je rađeno u PDF-u pa ne mogu 

razdvajati... 

ANNETE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Da, razumijem... 

IVAN IVELJA: Evo ima ovdje sa strane, jedna veliki skica... 

ANNETE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Evo ovaj dio samo fotokopirajte. 

LEO KATIĆ: Problem ovog Plana, one naše prve Odluke, je što neće moći riješiti one točke 
vezane za kategorizaciju naše luke. Znači, na ovoj našoj velikoj karti se i vidi da su u cijelom 

nizu, poviše prometnice, parking mjesta i s donje strane objekti potrebni za tu luku. U 

obrazloženju piše zašto se u biti i ide za tom izmjenom. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Jedna stvar, koja se indirektno tiče ovoga, već sam na 

početku saziva ovoga Vijeća rekla da bi voljela da imamo jedan projektor ili nešto gdje bi se 

takve stvari mogle pogledat malo bolje, tako da razmislimo o tome. 

LEO KATIĆ: Dakle, detaljan plan nije samo ovaj papir, znači on je samo grafički prikaz tog 

djela, znači on izgleda ovako, evo to je detaljan plan, koji je kompletno razrađen u 
tekstualnom dijelu, sad se on zove Stručno mišljenje, a nakon toga postaje Idejni plan koji ide 

na javnu raspravu. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Unutar ovog crvenog dijela, ispod ceste, ima nešto ucrtano, vidiš 
ovo... što ovo predstavlja. 

LEO KATIĆ: Zabranjena je gradnja katnica i nebodera u zoni, dakle to su objekti hotela, to je 

hotel u tri djela, dakle hotel se sastoji od tri objekta. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: A ovaj plavi kockasti dio što izgleda kao crta, kao cesta, što on 
predstavlja? 

LEO KATIĆ: To nije ništa.. 

TONČI GRGUREVIČ: To su kote, to je sveobuhvat prostora... 

LEO KATIĆ: Detaljan plan je crvena T zona i nautički centar...  

TONČI ŠARIĆ: ...bivši i sadašnji put... 

LEO KATIĆ: To nije bio put, to je bio protupožarni koridor kojeg je vojska radila, nama to 
nikada nije bio put. Anita ako je to što govoriš ovo oko cijelog poluotoka? 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ovo oko cijelog poluotoka, svijetlo plavo? 

LEO KATIĆ: Detaljan plan govori o površini turističke zone s namjenom površina i 
nautičkom centru, to je ono što mi zapravo određujemo i jednog dana i donosimo, po cijeloj 

proceduri Prostornog plana. 

TONČI GRGUREVIĆ: Ova plava linija nije županijska linija granice? 
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LEO KATIĆ: Kada je Županija crtala tada nije bio na snazi Pravilnik o nautičkim centrima i 
lukama, to je problem, promijenila se zakonska regulativa. 

IVAN IVELJA: Znači ovo treba usvojiti, onda ide na javnu raspravu... 

LEO KATIĆ: Mjesec dana trebamo pričekati po Zakonu, onda se ponovno vraćamo na 

Vijeće. 

IVAN IVELJA: Da, vraćamo se sa primjedbama, ako ih bude... 

LEO KATIĆ: Ne, izrađivač odgovara na primjedbe, a Vijeće glasuje.. 

IVAN IVELJA: Da.. 

LEO KATIĆ: Ovo je kvalitetnije rješenje, a sad, drugo je pitanje zašto to nismo učinili prije, 
zašto se nisu poklopile granice, to je tema koja, u biti, ne vodi ničemu. Predložili smo 

donošenje te Odluke jer mislimo da je to za Lastovo dobra stvar. 

TONČI GRGUREVIĆ: Nije ista županijska granica u odnosu na našu? 

LEO KATIĆ: Ne, ne bi onda dao prijedlog Odluke... 

TONČI GRGUREVIĆ: Dobro, samo pitam... 

LEO KATIĆ: Problematično bi bilo kad bi mi mijenjali, odnosno ne smijemo ih mijenjati, jer 

su naš i Županijski prostorni planovi temeljni planovi. Oni su rekli do 15ha, do 400 vezova i 

T1 zona. Ima viši akti koji određuju taj cijeli problem. Predsjedniče, ako smo sve razjasnili to 
što nam je bilo nejasno predlažem da donesemo ovakvu Odluku o izmjenama i dopunama 
Plana i da je dostavimo izvođaču Plana i da u što skorije vrijeme se isti stavi na javni uvid i da 
završimo tu proceduru oko detaljnog plana Jurjeve luke i Kremene. 

LJUBO JURICA: Ima li još tko neko pitanje? 

TONČI GRGUREVIĆ: Ona postojeća cesta će biti pješačka staza, jeli tako? 

LEO KATIĆ: Da.  

TONČI GRGUREVIČ: Dobro... to je lungo mare... 

LJUBO JURICA: Ima li još pitanja? Pošto nema pitanja, stavljam ovu točku na glasanje, tko 
je „za“? 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa šest glasova „za“ i dva glasa 

„suzdržan“ donesena sljedeća 

ODLUKA 

Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama  Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 
turističke zone T1 Jurjeva Luka i luke nautičkog turizma LN Kremena. 
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TOČKA 6. PRORAČUN OPĆINE LASTOVO ZA 2016. GODINU 

ANITA LEŠIĆ: Proračun Općine Lastovo za 2016. i projekcija za 2017. i 2018. godinu. U 

materijalima ste dobili Proračun koji se sastoji od posebnog i općeg dijela. U općem dijelu su 

ekonomske kategorije, odnosno ekonomska klasifikacija koja se kasnije u posebnom dijelu 

prikazuje prema funkcijskoj klasifikaciji odnosno prema razdjelima i glavama i programima 

koji su navedeni u Proračunu. S obzirom da svi već znamo kako Proračun izgleda i kako to 

funkcionira, ne bi previše govorila o brojkama, jer ionako sve imamo na papiru, dakle na sva 

pitanja ću odgovorit i ono što je nejasno ću pokušati pojasniti. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Općenito, jedno pitanje, zašto niste uveli Izvršenje i 
procjenu za 2015.? 

ANITA LEŠIĆ: Te dvije stavke nisu obavezni zakonski dio Proračuna, ove tri kolone koje 
imamo su zakonska obveza. U sljedećoj godini, kada budem imala 2015. u programu, prikazat 
će se izvršenje 2015. god. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Mislim da je pozitivno za vijećnika da si može usporediti, 
mislim, može se i ovako, ali.. 

ANITA LEŠIĆ: Mogućnost postoji, ali tek sam ovu godinu počela koristit taj program tako da 
fali podatak iz prošlih godina. 

LJUBO JURICA: Ima li još netko pitanje? 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Da li su se uvele neke nove stavke koje nisu bile do sada? 

ANITA LEŠIĆ: U pravilu se ponavljaju iste stvari. U ovim projektima imamo nešto novo, 
nešto što je očigledno da se neće izvršiti u 2015. i prebacuje se u 2016. znači vidjet ćete stvari 

koje ste već vidjeli u Proračunu za 2015. odnosno u Rebalansu. Neke se djelomično prenose 

jer će sada početi u 2015. i prenose se u 2016. ali nema tu nekih novih stvari.  

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Na prvoj stranici, prihodi od nefinancijske imovine. 

ANITA LEŠIĆ: Govorimo o općem dijelu ili? 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: U općem djelu, prihodi od nefinancijske imovine 500.000,00 kn i 

nešto, na što se to odnosi? Ide prihodi od imovine, od financijske i nefinancijske. 

ANITA LEŠIĆ: Dakle od nefinancijske imovine, tako se ta konta zovu, dakle nije baš 
najzgodniji naziv, dakle to su koncesije, koncesijska odobrenja, ono što nam plača T-com radi 

repetitora, zove se korištenje prava služnosti, a financijski bi bile kamate i slične stvari, nešto 
što ima veze s novcem. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Evo ovo također - prihodi od prodaje proizvedene dugotrajne 

imovine i prihodi od prodaje građevinskih objekata, što je to? 
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ANITA LEŠIĆ: Prihodi od prodaje nefinancijske imovine su 720.000,00 onda se ta ista 
brojka ponavlja ispod, dakle radi se o istoj stvari, radi se o prodaji građevinskih objekata, 
onda se samo zbraja na manji nivo konta, znači sedmica je općenito, 7.2 je malo detaljnije a 
7.2.1 je još detaljnije radi se o prodaji zgradi tj. građevinskog objekta. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Koji građevinski objekt je u planu za prodaju za 2016. g.? 

LEO KATIĆ: Rješavamo  na sudu suvlasništvo tj. posjed dviju zgrada. Radi se o zgradi, o 

kojoj smo već pričali, to je zgrada do Fulmizija, zgrada Đove, koja je Odlukom Vijeća bila 

proglašena za Lastovsku kuću i radi se o jednoj maloj kući. Ona se nalazi ako znamo, a 
znamo gdje je živio Tonči cestar pa preko puta, kada idemo u maškare pa prođemo ispod 
volta, to je kuća sa sjeverne strane. Smatramo nakon što smo riješili problematiku Kneževa 
dvora i sve ono što smo mislili raditi kao što je Lastovska kuća, da je prestala potreba da kada 

se riješi ta zgrada, moram reći da ona nije riješena, zato sam i rekao da nju rješavamo na sudu, 

prestala je potreba za njenom javnosti, mi ćemo predložiti njenu prodaju. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Dobro, mislim da bi o tome trebalo raspravljati. 

LEO KATIĆ: Ne, o tome odlučuje Vijeće, ovo je plan za 2016. godinu. Onog dana kada se 

riješi papirologija, bilo koje nekretnine, za svaku od njih Vijeće raspravlja i donosi odluku. 
Ovo je plan kako se misli isfinancirati proračun 2016. godine. Odluku ne donosi načelnik,  
nego Vijeće. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Da, mislim da smo o Odluci o prodaji, odnosno o namjeni te kuće,  

trebali raspravljati prije toga. Ja sam svjesna da sada Palac postoji za kulturne sadržaje, no 

ona kuća je na vrlo zgodnoj, pristupačnoj poziciji koja također može biti za javne sadržaje, 
prema tome mislim da uvrštavanjem u prodaju kuće koje, kao prvo, imovinsko stanje nije 
riješeno, drugo, Vijeće se nije dogovorilo da li za tu kuću ima potrebe kao javni prostor ili ne, 

da je to malo preuranjeno skakanje i planiranje, bez Vijeća. Iako je ovo samo plan... 

LEO KATIĆ: ...nitko ovdje ne preskače nikoga. Ja sam spomenuo te dvije kuće, mogao sam 
spomenuti još i tri, jer se radi o još tri nekretnine u mjestu Lastovu, koje se rješavaju.  Rekao 

sam da se rješavaju, znači da su riješene već bi bio došao na Vijeće i predložio. O tome ćemo 
raspravljati kada budemo u fazi da imamo „čistu“ nekretninu, i tada ćemo voditi raspravu 

hoćemo li zadržati, prodati...ovo je plan proračuna za 2016. god. Nema ovdje nikakvog 
preskakanja. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Dobro, uglavnom u sljedećoj godini se planira uprihoditi od prodaje 
građevinskih čestica u vlasništvu općine oko 720.000,00 kn? 

ANTIA LEŠIĆ: Plan, to je plan.. 

LEO KATIĆ: Daj Bože da bude milijun i sedamsto...to ćemo vidjeti kada budemo u tome... 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Anita, molim te, ovdje na drugoj stranici...rashodi za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine, dva milijuna i nešto, i opet dole građevinski objekti, milijun 

i devetsto, da li se to odnosi na deponij? 

ANITA LEŠIĆ: Možda bi ove investicije bilo bolje gledati u posebnom dijelu ovdje je to tako 
općenito... 
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ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ovdje su pa čisto da se zna, je li to deponij? 

ANITA LEŠIĆ: Hoćeš mi, molim te samo još jednom ponovit iznose? 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Znači, na drugoj stanici, rashodi za nabavu nefinancijske imovine 

stavka 4 pa ima stavka 4 2  i 4 2 1, dva milijuna i nešto sve skupa, znači rashodi za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i građevinski objekti, je li to deponij? 

ANIT LEŠIĆ: Ne, jer nam to ide na konto 3 8, dakle deponij ne može biti... 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: On je u kapitalnoj pomoći? 

ANITA LEŠIĆ: Da, jer ide preko „Komunalca“. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Na što se ovo odnosi, s obzirom da su veliki iznosi? 

ANITA LEŠIĆ: Samo da razjasnimo jedno, znači, građevinski objekti su sve – ceste, zgrade,  

mostovi, vijadukti, svašta...šetnice su također građevinski objekti, iako se tamo ništa puno ne 
gradi, imamo šetnice Pasadur, Zaklopatica, Barje 730.000,00 kn, imamo rive Pasadur i 

Zaklopatica150.000,00, imamo... 

ANITA JANIČIĆ LEŠIĆ: Sada gledaš u posebnom dijelu? 

ANITA LEŠIĆ: Da, gledam što je sve unutra, jer to je zbirna stavka, trebala bi sada razlučiti 
točno što je. Znači, sve što u posebnom dijelu nađemo pod 4 2 1 to su građevinski objekti i 

ulazi u ovu stavku. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Zašto u ovom posebnom dijelu nema isto ovih brojeva da se čovjek 
može orijentirati...? 

ANITA LEŠIĆ: Ima, ima.. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Gdje su? Aha, 4 2 1..građevinski objekti... 

ANITA LEŠIĆ: Dakle, ekonomska klasa pa ispod su konta... i gdje god nađemo 4 2 1 to se 

zbraja... 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Riva Pasadur i Zaklopatica..  

ANITA LEŠIĆ: Točno tako...šetnice, cesta, Donja Luka, infrastruktura do zone UP T3... 

LEO KATIĆ: ...vodovod Skrivena Luka naše učešće... 

ANITA LEŠIĆ: Točno. Izgradnja stepenica na građevinskom zemljištu, ima toga više...i onda 
se sve spaja u jedan konto 

LEO KATIĆ: To ova konta ovdje govore na što se odnosi. 

ANITA LEŠIĆ: Zato se ovo i zove Opći dio, što je sve previše zbijeno... 
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ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Znam, znam...mislila sam, pošto je veliki iznos da se odnosi na 
deponij.  Znači, šetnica Pasadur , Zaklopatica i Za Barje ide 730.000,00 kuna, vodovod 

500.000,00 kn . . .  

ANITA LEŠIĆ: Vodovod ne ulazi u ovo, jer on je isto 3 8, to je na drugom mjestu, nije među 
ovih četiri. Što si još htjela pitati? 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Knežev dvor? 

ANITA LEŠIĆ: Njega imamo u Kulturi, na str. 4 posebnog dijela, Programska djelatnost 

kulture, pa imamo Knežev dvor i imamo i ulaganje u uređenje Kneževa dvora skupa sa 

konzervatorskim osnovama, znači sve je u tom djelu uređenje Kneževa dvora. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Pitanje što se tiče doma umirovljenika, na 6. str, 
800.000,00 kn za dogodine , što je tu konkretno planirano? 

LEO KATIĆ: Znači, postoji dokument o sufinanciranju između Županije i nas, nadam se da 
ćemo napokon doći do građevinske dozvole, koja se „rastegla“, ne bi sada htio govoriti zašto 
je to tako, ali nije do nas, kao Općine. Po tome se vrši kandidatura, ako sve bude temeljem 

građevinske dozvole  završeno, taj iznos je naše učešće, znači - to je naš udio. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Onda dogodine, znači u 2017. to je onda a izgradnja ili ...? 

LEO KATIĆ: Tako je! Dakle radi se o tome da se mi i sljedeće godine kandidiramo na 

Europski socijalni fond, dakle mi moramo imati građevinsku dozvolu, to je jasno, ako 
prođemo na socijalnom fondu onda je to investicija, odnosno rekonstrukcija, sanacija... onda 

nije to više priča o papirima o uređenju. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Još jedno pitanje, ovdje u posebnom dijelu, str.7. – „hot spot“? 

ANITA LEŠIĆ: Radi se o hot spotu koji je na Pjevoru i svaku godinu treba platiti određenu 
svotu novca da bi on uopće radio, evo ja sam malo pojednostavnila... 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Čini mi se da ne radi baš najbolje... 

IVANA MARČETA FRLAN: Došli su radnici, od ponedjeljka bi trebalo raditi... 

MARGARET HROPIĆ: to je besplatan popravak. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: S obzirom da se „hot spotovi“ koriste u nekim drugim „značenjima“ 
ovo“masno“ hot spot me je definitivno zaintrigiralo... 

Smijeh. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Još samo jedno pitanje, razvoj poduzetništva, sve skupa 110.000,00 
kn, rashodi poslovanja na što se to sve odnosi? 

LEO KATIĆ: Do sada nismo mogli pomoći lastovskim OPG-ovima, i poduzetnicima jer 

nismo imali  poziciju, prošle godine smo o tome pričali, ove smo ih godine utvrdili, jer mi 

mislimo da lastovski obrtnici i poduzetnici koji to sve proizvode, promoviraju Lastovo i da im 
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možemo pripomagati, temeljem zahtjeva, dakle ovo nije unaprijed određeno kome i koliko, 

nego pozicija iz koje bi se moglo za takve stvari pomoći, i ona je uvrštena u Proračunu i to 
temeljem zahtjeva Ministarstva razvoja, a radi se o djelu programa otočkog proizvoda, tako je 
počela ta inicijativa. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Samo još jedno pitanje, s obzirom na one zakonske promjene, gdje 

se iz poreza na dohodak smanjio se općinama prihod, koliko smo mi zapravo zakinuti? 

ANITA LEŠIĆ: Mislim da nismo puno zakinuti, jer se uveo novi porez koji se zove porez na 

štednju,  odnosno na dohodak od štednje.  

MARGARET HROPIĆ: Kamate... 

ANITA LEŠIĆ: To su sitni iznosi, koji stižu redovito... 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Znači porez na štednju ljudi sa prebivalištem na Lastovu, bez obzira 
gdje u Hrvatskoj imaju štednju, stiže na otok Lastovo? 

ANITA LEŠIĆ: Točno, zato što ide po prebivalištu. To zapravo nije porez na štednju nego 
porez na kamatu. Ja sam mislila da će nas taj  zakon više pogoditi, ali nije strašno.. 

LJUBO JURICA: Ima li još itko pitanje za gđu Anitu Lešić?  

STJEPAN JURICA: Samo jedno pitanje, vezano je za Turističke zajednice. S obzirom da mi, 
kao općina, nismo osnovali turističku zajednicu, kakve su naše obveze u odnosu na turističku 
zajednicu? S obzirom na to da bi je njezini članovi, koji su učestvovali u njenom 
konstituiranju itd, trebali isfinancirati...da li smo mi u kakvoj obvezi u odnosu na turističke 
zajednice ili nismo?  

ANITA LEŠIĆ: S turističkom zajednicom funkcioniramo na ovakav način, dio boravišne 
pristojbe koji pripada Općini po Zakonu, a to je otprilike ova cifra, negdje oko 40.000,00 kn, 

nekad malo manje nekada malo više, zavisi od godine, znači ona se „vraća nazad“ u turističku 
zajednicu za izradu nekakvih promotivnih materijala, za reklamu i sl. i tako je otprilike svaku 

godinu. Dakle to je tih 40.000,00kn koju mi imamo kao donaciju, koja to u principu i je – 

tekuća donacija za turističku zajednicu, a u planu rada turističke zajednice se vidi za što je taj 
novac predviđen. 

STJEPAN JURICA: Jasno mi je sve, nego  pitanje je, s obzirom da nismo osnivači turističke 
zajednice, da li smo u obvezi financiranja iste? S obzirom na to da su je osnovali članovi, ja bi 
to financiranje prepustio članovima, jer od te turističke zajednice netko ima nekakvu korist a 
netko nema. Na kraju krajeva, za slanje gostiju nije joj djelatnost niti se smije s tim baviti.. 

ANITA LEŠIĆ: ...ne bi se smjela baviti... 

STJEPAN JURICA:...međutim, u praksi je sasvim nešto drugo. Ja bi lijepo predložilo neka 
članovi koji su je osnovali neka je lijepo izvole isfinancirati.  

LEO KATIĆ: Prvo, mislim da turistička zajednica Lastovu treba, drugo,  mislim da članovi 
turističke zajednice nju i financiraju... 
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STJEPAN JURICA: ...očigledno ne dovoljno... 

LEO KATIĆ: ...e to je jedino pravo pitanje! Jedino pravo pitanje je zašto na otoku Lastovu 
nije kao na otoku Braču prihod od boravišne pristojbe 16 milijuna kn, pa je onih 30 % općini 
ili gradu veliki iznos, pa ta općina ili grad dio vraća u smislu promidžbe. Mi ne financiramo 
turističku zajednicu, mi kada vraćamo novac Turističkoj zajednici onda ciljano ne 
financiramo rad zaposlenika, nego određeni projekt, a to su promidžbeni materijali i 
manifestacije. Da je prihod puno veći ostalo bi i općini...vidljivo je i po papirima da mi taj 

novac vraćamo, ne samo da vraćamo nego bi joj trebali i davati jer ona ne ubire sredstava 

koliko joj je potrebno. Samo ću reći jedan najkonkretniji primjer: plaća se boravišna pristojba, 
to svi znamo...međutim postoji ono i što se ne plaća, postoji i paušal...razlika između paušala i 
kada bi stvarno svi mi za naše goste, koje sada prijavljujemo, ne ulazeći u to da li ih svi 

prijavljuju, razlika u prihodu je ogromna. Taj sustav ne može riješiti Općinsko vijeće Općine 
Lastovo, znači da članovi turističke zajednice financiraju turističku zajednicu, no problem je 

malih brojeva. Mislim da mi ovim „vraćanjem“ novca Turističkoj zajednici,  financiramo 

nešto što Lastovu treba. Ovo ljeto su gosti bili zadovoljni jer imamo promidžbene materijale, 

ne hvalim Turističku zajednicu kada ovo govorim, ali nama to fali, nama to treba. To što bi 
moglo biti bolje i više...to je druga tema, mislim da je potrebna Općina Lastovo da podržava 
Turističku zajednicu i da je ona važna za otok Lastovo. 

STJEPAN JURICA: Ja se slažem da je Turistička zajednica važna, ali se nikako ne slažem s 
tim da bi je Općina pored članova koji su je konstituirali, trebala financirati. Ti članovi 
turističke zajednice su znali, kod odlaska do sadašnje radnice na porodiljin dopust, da se za 

direktora turističke zajednice  traži visoka ili viša škola turističkog smjera itd, znali su 

promijenit, izmijenit cijeli Statut ili...ne znam ni ja što su napravili... i ako su to znali, neka je 

znaju sada i isfinancirati za 2015. god. Turističku zajednicu. 

LEO KATIĆ: Samo radi ispravke, jednu rečenicu ti moram reći, Turistička zajednica Općine 
Lastovo nije zapošljavala direktora Turističkog ureda, jer ona ima direktoricu. Turistička 
zajednica ju nije zapošljavala, jer ne postoji zamjenik direktora u sustavu turističkih 
zajednica, ona je zapošljavala turističkog administratora. 

STJEPAN JURICA: Administrator nije na porodiljinom dopustu, nego direktorica Turističke 
zajednice, koliko mi je poznato. 

LEO KATIĆ: Ja sam samo rekao što se tamo dogodilo, ja sada neću ulaziti u to što i kako... 

STJEPAN JURICA: Ovo stvarno nema nigdje...ovo tko „iskopa“, a pošlo je odavde svaka mu 

čast. Svaka mu čast tko je to napravio, da se izmjeni to... ovo me podsjeća na 2007. kada je u 

uredu za turizam, gdje su bili uvjeti od visoke do više škole... 

LEO KATIĆ:... to nije ista priča...nije ista priča. 

STJEPAN JURICA: Dozvoli! Potpuno je ista priča! Javlja se čovjek koji ima uvjete „od A do 
Ž“ nakon toga se ne prima nikoga, izmjenjuju se uvjeti natječaja i primaju se dva pripravnika. 
Oprosti, načelniče! 

LEO KATIĆ: Nije ista priča! 
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STJEPAN JURICA: Potpuno ista! Drugi je kontekst priče ali je potpuno ista... ja sam na te 

stvari alergičan, znate to svi, koji ste odavde... 

LEO KATIĆ: ...ti si s pravom alergičan, ali ja ti unaprijed govorim da to nije ista priča, jer  po 

Zakonu o turističkim zajednicama piše da direktora turističke zajednice zamjenjuje član kojeg 
iz svojih redova imenuje Turističko vijeće i to je tzv. ovlaštenik, prema tome to nije 

izmišljeno, tako to piše, jer je Zakon to predvidio, i Turističko vijeće je imenovalo 
ovlaštenika, a to nije ista priča...ogorčenost je upravu, ali nije ista priča, samo ti to želim reći. 

Meni je samo žao što taj prihod nije neusporedivo veći pa da mi možemo sada govoriti što bi 
sve trebalo kroz Turističku zajednicu napraviti. Mislim da je to problem...sve je u malim 

brojevima, puno toga održavamo-da bi održavali. 

IVAN IVELJA: Raskorak je veliki, u malim i velikim brojevima. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Samo jedno pitanje, ovaj razvojni program Općine od 
2016 – 2018, ovdje vidim riva Zaklopatica i Pasadur sa 150.000,00 kn u sljedećoj godini, 
pitanje je što je sa rivom u Ublima? Mislim da je to naša glavna luka i da tu nismo ništa 
učinili, tu su uvijek bili veliki planovi za proširenje, da mogu i veći trajekti doći... 

LEO KATIĆ: Naš Proračun nema veze s rivom u Ublima, ona je u Županijskom proračunu, 
izrađuje se Glavni projekt rive u Ublima. Ovo što imamo u Proračunu, to su projektne 

dokumentacije ta dva obalna pojasa, u Zaklopatici i Pasaduru. Što se tiče rive u Ublima, 
završen je izvedbeni projekt... 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: ...kad će se to početi raditi? 

LEO KATIĆ: To je pravo pitanje! Nama je u interesu da projekt bude gotov do ljeta da to 
možemo kompletirati. U izgradnji trajektnog pristaništa u Vela Luci su nastali određeni 
problemi te je izgradnja trenutačno u zastoju, nama je plan da se po završetku toga radi i 

Lastovo! Tako da naš Proračun nema veze s tim, ali se radi na tome, to treba reći, Županija 
financira glavni projekt. 

IVAN IVELJA: Što je inače problem u Vela Luci, oprostite ako smijem pitati? 

LEO KATIĆ: Financiranje... 

IVAN IVELJA: Ne znam kako to danas funkcionira, sjećam se prije 25 godina...tada sam 
predlagao Lučanima, to je tada bila jedinstvena općina Korčula, da trajektno pristanište 
izgrade ispod Čančera, da urbaniziraju ovaj dio, da naprave cestu i prodaju zemljište i mi 
dobijemo sat vremena kraće putovanje do Lastova, no oni su izgradili gatu Vela Luci, sada su 
ga pomaknuli sto metara, sve po sto metara ga miču.. 

TONČI ŠARIĆ: ...za sto godina su do Čančera... 

IVAN IVELJA: Sada ću nešto drugo reći...kako ovdje smjestiti, riješiti odnosno barem početi 
rješavati izmjenu trase od vodospreme Ubli prema Pasaduru koja je ostala od azbesta. Osim 

Dragovode gdje se nalazi 20 m metalne cijevi. Mi pijemo vodu iz azbestnih cijevi, mislim da 

je veličine „fi 150“, mislim da je došlo vrijeme da to moramo rekonstruirati, promijeniti 

cijevi. Može  li ići po istoj trasi? 
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LEO KATIĆ: Do rekonstrukcije vodovoda će doći kada Hrvatske vode donesu Odluku o 

sufinanciranju, a kako se radi o Županijskoj cesti, Županijska uprava za ceste treba potpisati 

sa Vodovodom i odvodnjom d.o.o. sporazum, jer se radi o tome da se treba raditi i 

rekonstrukcija ceste, nažalost ne od rive, jer se dio kroz Dragovodu ne može  rekonstruirati.  

IVAN IVELJA: Napravimo manji dio samo do Dragovode, onaj što ide s gore s „brda“ a onda 
ostavite to do rekonstrukcije dalje..barem prvi dio. Koliko ima dužine?... ma nema kilometar. 

Dođemo do metalne cijevi koja se nalazi u Dragovodi, i onda ostavimo to dalje dok se ne 
napravi Projekt, onda idemo za Pasadur, promijenimo barem ovo malo... 

LEO KATIĆ: Dok se ne završi posao u Skrivenoj, nećemo moći računati s Hrvatskim 
vodama, jer s njima sigurno ne možemo imati dva ugovora, u izvođenju/sufinanciranju...ali to 

treba, treba Pasaduru, Zaklopatici, zna se gdje treba, zna se gdje je salonit...imamo problem. 

IVAN IVELJA: Možemo li saznati koliko će doći materijala za tu dionicu? 

LEO KATIĆ: Mogli bi saznati, trebamo tražiti ponudu, koliki je troškovnik. 

IVAN IVELJA: Zadužite „Komunalca“ ako može da se raspita koliki bi bili troškovi...te 
cijevi nisu niti zatrpane, samo su položene na zemlju. 

LEO KATIĆ: Ivane problem je što tamo gdje se najviše koristi voda tamo je najlošija 
situacija... 

IVAN IVELJA: Ma dobro, tako već funkcioniramo jako dugo, već 25 godina pijemo vodu na 
takav način, ali trebamo o tome razmišljati o promjeni te dionice, i Pasadur i Uble...gdje je još 
ostao jedan mali dio, da li kod Kašćela prema Pjevoru? 

TONĆI GRGUREVIĆ: I u Zaklopatici također od komore dole do žala (TS Zaklopatica).. 

IVAN IVELJA: To trebamo početi rješavati. 

Predsjednik stavlja na glasovanje Proračun za 2016. godinu. 

Nakon obavljenog glasovanja predsjednik je utvrdio da je sa sedam glasova „za“ i jednim 

glasom „suzdržan“ donesen slijedeći 

Z a k lj u č a k 

Donosi se Proračun Općine Lastovo za 2016. godinu sa svom pratećom dokumentacijom. 

 

7. VIJEĆNIČKA PITANJA 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Zadnjih sedam-osam dana u večernjim satima u Ublima nema vode, 
pošto sam ja na lokaciji „ispod“ gusterne u Ublima, a ta gusterna ima rezervu vode za jedno 
4-5 dana u zimskom periodu, kada nema turizma. Znači ako je gusterna u Ublima puna, ako 
se i ne pumpa nekoliko dana, ako ne dotiče voda, rezerve ima dovoljno - zašto navečer nestaje 
vode? Da li postoji kvar? U čemu je problem? 
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LEO KATIĆ: Prvi put čujem da ima problem vode u Ublima. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Svaku večer u deset sati nestaje vode. U zadnjih sedam dana, pet 
večeri nestaje vode. 

LEO KATIĆ: Od tebe sada čujem prvi put, nisam znao. Pitati ću, javit ću ti na mobitel. 

LJUBO JURICA: Isto tako u Zaklopatici, voda je zemljana... 

STJEPAN JURICA: U selu isto tako... 

MARGARET HROPIĆ: Ja sam čula da je pukla cijev na trasi... 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ne znam točno što je, pitam..nestaje vode i bude žuta voda... 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Mislim da je u selu neki kvar. 

LEO KATIĆ: Pitat ću i reći ću vam u ponedjeljak. 

LJUBO JURICA: Ima li još pitanja? 

IVAN IVELJA: Kada će biti postavljen „stijeg“ na Fortecu? 

LEO KATIĆ: Naručili smo „stijeg“, čekamo njegovu dostavu. 

LJUBO JURICA: Načelniče, imam jedno pitanje, što je s plažama? Jurjeva je napravljena, 
hoće li se još uređivati? Bile su još neke plaže u pitanju. 

LEO KATIĆ: Dakle, znate da smo mi izašli sa šetnicama u Koritima i Borovu i da nam 

Zaštita okoliša ne da uređenje plaža u Koritima i Borovo. Sada smo u postupku da se dio 
obale uređuje za mogućnost kupanja, sunčanja...nakon što se plaže završe preostalo je još 
oplemenjivanje sa raslinjem, klupama i rasvjetom. Nakon što završimo tu priču, sa završnim 
izvješćem koji će biti negdje krajem prvog mjeseca, ući ćemo ponovno u raspravu sa Zaštitom 
okoliša oko korištenja tog obalnog pojasa. Nažalost, ne samo što nam se neda da uređujemo 
taj dio nego nam je i onemogućen pristup moru. Tako da je to malo problematično, no kasnije 

ćemo to u pregovorima izogovarati da nam se to omogući. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ne govorim da je to za nas povoljno i pozitivno, ali tamo gdje nije 

građevinsko zemljište, a to nije građevinsko zemljište, nego priroda, tamo nisu moguće 
nikakve intervencije. 

LJUBO JURICA: Bila je priča o tome.. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Znam da je bila priča, no odmah se znalo da se to neće dozvoliti jer 
nije građevinsko. 

LEO KATIĆ: Mi ćemo to pokušati urediti da ljudima bude mogućnost više korištenja, jer 

ovako ćemo imati šetnice sa klupama, a čovjek neće moći pristupiti moru. To je stvar više 
pregovaranja, a to ćemo ostaviti za siječanj, sljedeće godine. Sada nam je cilj dovršiti posao. 
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STJEPAN JURICA: Interesira me, da li imamo potvrdu o razminiranju područja Duvne, 

Borove...ako i imamo potvrdu da je razminirano, svjedoci smo bili nesreće gdje je čovjek 
izgubio život uz samu stazu, dva metra od staze. Prema nekim informacijama, ima toga još! Ja 
se pitam da li je to razminirano, ako nije, trebalo bi nešto poduzeti, jer tu se kreće mnogo ljudi 

- prolazi se, kupa se...htio bi da se prvo vidi da li je razminirano, imamo li potvrdu, ako i je, 

trebalo bi svejedno nešto poduzeti... pirotehničar je poginuo metar od puta...stotine ljudi je tu 
prolazilo, a nesreća se dogodila samo metar od puta. 

LEO KATIĆ: Za Lastovo postoji potvrda o razminiranom terenu, formalno dokument 
postoji... 

TONĆI GRGUREVIĆ:...ali ne u sto posto svom obliku.. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Mislim da je i ne mogu izdati u stopostotnom obliku. 

LEO KATIĆ: Institucija koja to izdaje izdala je potvrdu o razminiranom području, a što je u 
području ja to ne mogu znati... 

STJEPAN JURICA: Imam nekih informacija da su to mine od drugog svjetskog rata... 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Pretpostavljam, s obzirom da se to dogodilo kada su 
razminirali... 

STJEPAN JURICA: Nisu razminirali. Oni su došli po dojavi, čovjek je jednu deaktivirao, a 

od druge je poginuo. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Mislila sam da se to dogodilo u razminiranju, pa da 
možemo biti sigurni jer su onda sigurno detaljnije pogledali. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ovo je značajno pitanje, ako se na tamo radi šetnica, ljudi će tamo 
šetati tj. već i šetaju... 

LEO KATIĆ: Šetnica je napravljena, nije problematično gdje će ljudi šetati,  nego da li će oni 
s te šetnice ići izvan te šetnice. 

LJUBO JURICA: Ima li još kakvih pitanja? 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Palo mi je još nešto na pamet, kada smo razgovarali o 

Proračunu, to sam pitala i prošle godine pa ste rekli da je to druga nadležnost, ali opet bi isto 
pitanje postavila – o“ ležećim policajcima“ u Ublima. Mislim da je to opasna cesta, previše se 
brzo vozi i trebalo bi razmisliti na koji način doći do njih, ako je netko drugi nadležan, trebali 
bi „pitati“. 

LEO KATIĆ: Kao što sam rekao i prošle godine, to je Županijska cesta, znači ovdje nije da ja 
„izmišljam“ i da je problem kupiti „ležeće policajce“, mislim da je lakše kupiti nego da se ne 

daj Bože nešto dogodi. Da bi se tamo mogao postaviti „ležeći policajac“ to samo može 
postaviti onaj čija je cesta a to je Županijska cesta. Mi kao općina možemo podnijeti 

inicijativu Županijskoj cesti, kao što smo podnijeli inicijativu u vezi ograda. Dakle ja 
predlažem, ne trebamo donositi zaključak, da tako i učinimo, uz ove branike možemo zatražiti 
i „ležeće policajce“ . Najlakše ih je kupiti! 
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STJEPAN JURICA: U prošlom sazivu je bilo govora o “ležećim policajcima“ na Pjevoru.  

LEO KATIĆ: Tako je, pa nisu dale Hrvatske ceste. Državna cesta je do sv. Roka. Mi smo 
sada tražili da se državna cesta  „skrati“ , da ne bude do sv. Roka nego do skretanja kod 
uljare, tako da to bude pod našom nadležnošću. 

TONĆI GRGUREVIĆ: Onda bi bilo bolje da bude do skretanja u ambulantu... 

LEO KATIĆ: Ovo ako uspijemo bit će to do zavoja kod uljare jer je poveznica sa skretanjem 
za Skrivenu Luku. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Može se napraviti predstavka da cesta nije sigurna. 

LEO KATIĆ: To ćemo i učiniti... 

LJUBO JURICA: Ima li još pitanja? 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Imam ja još nešto za pitati, nema šumara na Lastovu i čini 
mi se da se šume sijeku kako god tko želi, kako doći tome na kraj i kako to kontrolirati? 

LEO KATIĆ: Čim se pojavi šumski tehničar, zaposlit ćemo šumara. Nažalost, više nije 
moguće zaposliti osobu koja nema struku šumskog tehničara. Znači, nije izbrisana pozicija 
djelatnika na otoku Lastovu.  

TONČI GRGUREVIĆ: Trebao je doći čovjek s Pelješca... 

LEO KATIĆ: Tako je. Nije uspjelo zapošljavanje osobe jer se to povezalo s nekim privatnim 

odnosima u šumama. Dakle, mi nismo ugasili to radno mjesto nego je ono nepopunjeno, 
nažalost, od sve naše nezaposlene djece, nemamo niti jednog šumskog tehničara. 

LJUBO JURICA: Ima li pitanja? Ako nema pitanja u 19:17h zaključujem 28. sjednicu 
Općinskog vijeća Općine Lastovo. Hvala lijepa. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća je zaključio sjednicu u 19:17 h. 

 

 

Zapisnik napisala                                                                                      Predsjednik 

Gordana Šutić                                                                                           Ljubo Jurica 

 


